
Към азиатската Фа конференция през 2018 

Поздрав към всички Дафа ученици, присъстващи на азиатската Фа 

конференция! 

Беше сигурно, че финалното спасение ще се случи във време, когато 

моралните ценности на човечеството са се разпаднали. Да се спасяват хората 

може да е трудно, когато злото има преимущество, когато се сблъсквате с 

напрежението от преследването и когато съзнанията на хората са пълни с 

лъжи. Въпреки това болшинството от нашите практикуващи са се справили 

добре със спасяването на хора. Истината е, че ако нямаше нищо трудно в 

това, нямаше да е нужно онези, които се усъвършенстват във Великия път на 

Дафа, да извършват това спасение и, разбира се, нямаше да може да се покаже 

и великолепната добродетел на Дафа учениците. Всички онези, които 

спасите, един ден ще станат същества във вашите [владения]. Вие сте 

надеждата на всички животи и вие сте бъдещето! 

Вашият Учител, Ли Хонгджъ 

14 октомври 2018 г.  

 (От превод на Жълтия екип) 
 


